
 

 

Dagsorden Generalforsamling fredag d. 15. marts 2024 
 

1. Valg af dirigent  

Tavs er valgt 

2. Dirigentens konstatering af generalforsamlingens lovlige indkaldelse  

Korrekt indkaldt 

3. Valg af referent og stemmetællere  

Tavs er valgt 

4. Formanden forelægger bestyrelsens beretning  

I formandens fravær faldt opgaven til næstformanden, som fortalt om Gittes udstilling Tapas på 
Designmuseum Danmark, 6 hjerter i politikken, 2 måneders forlængelse, 107.631 besøgende og 
almen begejstring, som også har haft afsmittende effekt på holdstørrelserne henover året. 

Perle og Sten Pop-Up 4. marts var velbesøgt som altid, mens sommerværksted på Bønnerup Strand 
måtte aflyses grundet manglende tilslutning. 

Nana Obel har huseret både med en Masterclass og med to hold i hendes særlige emaljeteknik. 

Skolens kursister kunne gratis deltage i Wallace Chans foredrag på den Sorte Diamant 14.9. 

Skolen havde 4 dages strømudfald 10.11, med aflysninger, erstatningsundervisning og refunderinger til 
følge. Og for at føje spot til skade har Københavns Kommune indført 3-timers parkering på Prags 
Boulevard fra 1.12.2023. 

Hans Henrik  har været igennem sygdomsforløb; Emil, Josephine og Gitte har dækket deres 
undervisning. HH er i god bedring og underviser fuldt ud i 2024. 

Endelig har Gitte og Josephine tilrettelagt et 8-ugers intensivt kursusforløb, som løber af stabelen fra 
april til juni 2024 med 8 deltagere og 3 på venteliste 

5. Skolelederen forelægger det reviderede regnskab for det forløbne år til godkendelse.  

Bestyrelsen lagde maksimalmål ind i november, og sådan udviklede virkeligheden sig ikke; Hans 
Henrik har fået sygeløn og en række andre hold blev aflyst. Året giver ikke desto mindre et resultat på 
27.000, eftersom de afholdte hold var meget velbesat. 

2023-resultatet danner grundlag for 2025-tilskuddet.Da 2023 har haft lidt færre hold og deltagertimer, 
vil det påvirke vores tilskud for 2025, men da vi så i 2024 har 8- ugers kursus, så vil vi i 2026 sikkert 
kunne hæve tilskuddet igen. 

6. Skolelederen fremlægger det af bestyrelsen godkendte budget til orientering.  

Bestyrelsen lagde budget med udgangspunkt i 2023-resultatet; det nye 8-ugerskursus blev ikke taget 
til indtægt. Nu er holdet imidlertid realiseret, og det fylder på regnskabet, men forventes at gå i nul. 

Budgettet opererer med et resultat på 18.000 kroner, og er som sædvanlig konservativt estimeret  



 

 

7. Indkomne forslag fra bestyrelsen og medlemmerne.  

Ingen forslag konstateret 

8. Valg af medlemmer til bestyrelsen (jf. § 6 stk. 1).  

Formanden, Lis og Annett modtager alle genvalg  

9. Fastsættelse af kontingent.  

Generalforsamlingen beslutter at fastholde årskontingentet på kr. 25 

10. Valg af revisor.  

Ole Søndergaard genvælges 

11. Jubilæum.  

Foreningen fylder 30 år i år! Skolelederen og værkstedsindehaveren foreslår at bestyrelsen mødes 
efter 8-ugers kurset 11. juni kl. 17.00 for at brainstorme på begivenheden. Musik? udstilling fra elever 
over årene? 8-ugersholdet?  

Generalforsamlingen diskuterer mulighederne i forventningsfuld stemning.  

Lørdag 7.9 foreslås som Store Jubilæumsdag, inden efterårsholdene starter. 

12. Eventuelt 

Annett har oplysning om at Horsens Bymuseum har en korpussamling; det vides ikke hvilken kvalitet 
den har. Inden foreningen arrangerer en tur bør samlingens kvalitet vurderes. 

 


